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Των: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Αναπαλαίωση και αξιοποίηση κτηρίου τέως Σ.Σ. Πλαταμώνα»

Κύριε Υπουργέ,

Κατόπιν της προτιθέμενης βούλησης του ΥΠΥΠΜΕΤ, βάσει της υπ΄ αριθμ. απάντησής
του με Αρ.Πρωτ.:299355/25-10-2021 στην υπ΄ αριθμ. 6194/21-04-2021 ερώτηση του
Βουλευτή της «Ελληνικής Λύσης» Κωνσταντίνο Χήτα περί «Αποχαρακτηρισμού της
Σιδηροδρομικής Γραμμής “Νέοι Πόροι - Πλαταμώνας’’», καθίσταται σαφές ότι «…θα
προτείνει τον χαρακτηρισμό της παλαιάς γραμμής Ν. Πόροι – Πλαταμώνας ως
κατηργημένης γραμμής…». Συνεπώς, το ιστορικό κτήριο του τέως Σιδηροδρομικού
Σταθμού Πλαταμώνα συμπαρασύρεται και μετατρέπεται σε ανενεργό κτήριο άνευ
μέριμνας, φροντίδας και ενδεχομένης αξιοποίησης. Στην Ευρώπη, κτήριο, όπως του
τέως Σ.Σ. Σταθμού Πλαταμώνα της παλιάς σιδηροδρομικής γραμμής ενταγμένο σε ένα
ιδιαίτερα μοναδικό τοπίο με ένα βυζαντινό κάστρο ν’ αγναντεύει από ψηλά τον ορίζοντα,
θα είχε δεόντως αξιοποιηθεί για τουριστικούς λόγους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε, και κατόπιν της ειλημμένης απόφασής σας περί οριστικής κατάργησης της
παλαιάς γραμμής Ν. Πόροι - Πλαταμώνας, όπως το κτήριο του τέως Σ.Σ. Πλαταμώνα να
συντηρηθεί και να αξιοποιηθεί, προκειμένου να ενισχυθεί η ιστορικότητά του και να
αναδειχθεί ως τοπικό αξιοθέατο;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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